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Статья посвящена анализу одной из важнейших тенденций, наблюдаемой в современной пра-
вовой реальности: развитию «сетевого» принципа в социальной, политической и правовой сферах. 
«Сеть», как постмодернистская структура управления обществом, затрагивает все аспекты его 
существования, вносит новое понимание нормативности, господства, централизации. Внедрение в 
политическую и правовую науку «сетевого» подхода требует пересмотра такого традиционного по-
нятия, как суверенитет.
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Th e article is dedicated to the analysis of one of the most important tendencies observed in the
modern legal reality: the development of the “network” principle in the social, political and legal spheres. 
Th e network as a post-modern society management structure covers all aspects of its functioning, 
introduces new understanding of normativity, supremacy, centralization. Introduction of the network 
approach in the political and legal science requires reconsideration of such a traditional concept as 
sovereignty.
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